

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	5
1. Nová výstava Jindřicha Štreita zachycuje Charitu Přerov. Výstava je netradiční oslavou stého výročí jejího založení	6
Online • prerov.nejlepsi-adresa.cz (Regionální zprávy) • 30. 4. 2022, 16:30	
2. Regionální zprávy VÍKEND 30.04.2022 14:00 POLAR TV	6
Televize • TV Polar (České stanice) • 30. 4. 2022, 14:00	
3. KARIN LEDNICKÁ Životice: bolest, trauma a strach.....	6
Tisk • Magazín + TV - příloha Právo; str. 18, 19, 20, 21 (Zprávy / Politika) • 30. 4. 2022	
4. Události v regionech (Ostrava).....	6
Televize • Události v regionech (Ostrava) (ČT1) • 29. 4. 2022, 18:00	
5. Historicky první moravskoslezské derby univerzit v esportu vyhrála VŠB-TUO	7
Online • vsb.cz (Jiné) • 29. 4. 2022, 14:10	
6. Události v regionech plus (Ostrava).....	7
Televize • Události v regionech plus (Ostrava) (ČT1) • 29. 4. 2022, 12:20	
7. Víkendové tipy.....	7
Tisk • Moravskoslezský deník; str. 10 (Regionální zprávy) • 29. 4. 2022	
8. Víkendové tipy.....	7
Tisk • Opavský a Hlučínský deník; str. 10 (Regionální zprávy) • 29. 4. 2022	
9. Eva Prokopcová – V bodech a v plochách.....	8
Online • artmap.cz (Kultura / Umění) • 29. 4. 2022, 2:40	
10. O hledání krásy v omšelosti.....	8
Tisk • MF Dnes - Zlínský - speciál; str. 16, 17, 18, 19 (Zprávy / Politika) • 29. 4. 2022	
11. Tři nejpodceňovanější místa v České republice	8
Online • tisen.tv (Zprávy / Politika) • 28. 4. 2022, 17:46	
12. Odešla docentka Milada Písková / Filozoficko-přírodovědecká fakulta v Opavě	8
Online • slu.cz ((nezařazené)) • 28. 4. 2022, 15:02	
13. V pátek poznáme krále univerzitního moravskoslezského esportu! / Slezská univerzita v Opavě.....	9
Online • slu.cz ((nezařazené)) • 28. 4. 2022, 14:10	
14. Náléhavost. Naděje. Lehkost a troška lásky – kniha Střepy severních Čech Ibry Ibrahimoviče	9
Online • nikonblog.cz (Blogy) • 28. 4. 2022, 13:26	
15. Kam o víkendu? Spalte nejen čarodějnice, ale také kalorie na výletech či bězích	9

Online • moravskoslezsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 28. 4. 2022, 11:00

16. Město Kopřivnice - Kopřivnické noviny ze dne 28.04.2022 - Kulatý stůl předznamená Kopřivu 9
Online • koprivnice.cz (Regionální zprávy) • 28. 4. 2022, 9:30
17. Vědecká rada ÚSTR na protest proti novému šéfovi rezignuje 10
Tisk • Právo - Střední a Východní Morava; str. 8 (Zprávy / Politika) • 28. 4. 2022
18. Kulatý stůl předznamená Kopřivu 10
Tisk • Kopřivnické noviny; str. 4 (Regionální zprávy) • 28. 4. 2022
19. ODBORNÁ KONFERENCE PROJEKTU KRAJSKÁ RODINNÁ POLITIKA..... 10
Online • socialniprace.cz (Jiné) • 27. 4. 2022, 20:06
20. Vědecká rada ÚSTR na protest proti novému šéfovi rezignovala..... 10
Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022, 16:49
21. Poskytování studia Rusům a Bělorusům? MŠMT zatím pro vysoké školy návod nemá..... 11
Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022, 14:30
22. FVP nabídne revoluční studium VŠ zdravotním sestrám přímo v karvinské nemocnici / Slezská univerzita v Opavě 11
Online • slu.cz ((nezařazené)) • 27. 4. 2022, 10:11
23. Absolvent SU nominován na cenu Jiřího Ortena / Slezská univerzita v Opavě..... 11
Online • slu.cz ((nezařazené)) • 27. 4. 2022, 8:10
24. Studující sestry v nemocnici 11
Tisk • Právo - Střední a Východní Morava; str. 11 (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022
25. Členem dozorčí rady OKD se stal Pintér 12
Online • iuhli.cz (Průmysl / Logistika) • 27. 4. 2022, 0:10
26. Za zatměním do Atacamy..... 12
Tisk • 100+1 zahraniční zajímavost; str. 20, 21, 22, 23 (Hobby / Populárně naučné) • 27. 4. 2022
27. Střet v ÚSTR: opisoval nový ředitel? 12
Tisk • Lidové noviny - Brno a Jižní Morava; str. 4 (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022
28. Střet v ÚSTR: opisoval nový ředitel? Vědci o jeho škraloupu při volbě do čela věděli..... 12
Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 21:52
29. MŠMT zatím nemá pro VŠ návod pro poskytování studia Rusům a Bělorusům 13
Online • ucitelskenoviny.cz (Jiné) • 26. 4. 2022, 19:40
30. Šéf rady: Obviněním z plagiátorství se ÚSTR pokouší očernit svého nového ředitele 13
Online • zpravy.aktualne.cz (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 19:08
31. Napětí v ÚSTR: Nastupující šéf je podle posudku plagiátor. Prasečina a kádrování, tvrdí jeho zastánci 13
Online • denikn.cz (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 18:52

32. Události v regionech (Ostrava)	13
Televize • Události v regionech (Ostrava) (ČT1) • 26. 4. 2022, 18:00	
33. Nový ředitel Ústavu pro studium totalitních režimů čelí obvinění z plagiátorství	14
Online • a2larm.cz (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 17:28	
34. Nemocnice Karviná-Ráj začne jako jediná v ČR vzdělávat všeobecné sestry přímo v nemocnici Karviná	14
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 26. 4. 2022, 17:14	
35. Regionální zprávy POLAR 26.04.2022 17:00 POLAR TV	14
Televize • TV Polar (České stanice) • 26. 4. 2022, 17:00	
36. Televize • TV Polar (České stanice) • 26. 4. 2022, 16:14	14
37. Od 1.1.2022 již nelze přeměnit trest odnětí svobody v trest domácího vězení	15
Online • epravo.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 26. 4. 2022, 0:11	
38. Výstava o svobodné Ukrajině	15
Tisk • Region Opavsko; str. 11 (Regionální zprávy) • 26. 4. 2022	
39. Kouzlo dětské dobročinnosti	15
Tisk • Region Opavsko; str. 3 (Regionální zprávy) • 26. 4. 2022	
40. Jednadvacetkrát v NASA	15
Online • informuji.cz (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 21:48	
41. Události v kultuře: 25. duben	16
Televize • Události v kultuře (ČT art) • 25. 4. 2022, 20:00	
42. TZ: Muzeum umění Olomouc uspělo na udílení Cen Olomouckého kraje	16
Online • artalk.cz (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 19:17	
43. Regionální zprávy POLAR 25.04.2022 17:00 POLAR TV	16
Televize • TV Polar (České stanice) • 25. 4. 2022, 17:00	
44. MSK spouští výjimečný projekt. Začne vzdělávat všeobecné sestry přímo v karvinské nemocnici	16
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 25. 4. 2022, 16:19	
45. Zvuk je při natáčení live session alfa a omega. Bez kvalitní zvukové linky vznikne jen těžko kvalitní produkt, říká student multimediálních technik Libor Cinegr	17
Online • pres.upmedia.cz (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 11:40	
46. Dejte s námi sbohem petkám a žijte zdravěji / Slezská univerzita v Opavě	17
Online • slu.cz ((nezařazené)) • 25. 4. 2022, 10:10	
47. Karvinská nemocnice začne zdravotní sestry vysokoškolsky vzdělávat při práci	17
Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 25. 4. 2022, 8:46	
48. Karvinská nemocnice začne zdravotní sestry vysokoškolsky vzdělávat při práci	18

Online • idnes.cz/ostrava (Regionální zprávy) • 25. 4. 2022, 8:45

49. Martina Lehmannová: Součástí definice muzea má být dialog a inkluze 18

Online • artalk.cz (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 7:35

50. Esport není jen zábava, patří i na akademickou půdu 18

Online • vsb.cz (Jiné) • 25. 4. 2022, 2:00

51. Rozvoj podle plánu. Opava určila, kudy se bude ubírat 19

Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský; str. 11 (Zprávy / Politika) • 25. 4. 2022

52. Dita Pepe – Hranice lásky 19

Online • kudyznudy.cz (Jiné) • 23. 4. 2022, 22:36

Slezská univerzita v Opavě

1. Nová výstava Jindřicha Štreita zachycuje Charitu Přerov. Výstava je netradiční oslavou stého výročí jejího založení

Online • prerov.nejlepsi-adresa.cz (Regionální zprávy) • 30. 4. 2022, 16:30

Odkaz: <https://prerov.nejlepsi-adresa.cz/zpravy/clanek/Nova-vystava-Jindricha-Streita-zachycuje-Charitu-Prerov-Vystava-je-netradicni-oslavou-steho-vyroci-jejeho-zalozeni-16928>

...Nová výstava Jindřicha Štreita zachycuje Charitu Přerov. Výstava je netradiční oslavou stého výročí jejího založení 30.4.2022
Autor: red Sto let již charita působí na území města Přerova a toto kulaté výročí se rozhodla oslavit vskutku netradiční akcí – promítacím večerem a výstavou fotografií, na kterých světoznámý fotograf **Jindřich Štreit** zachytil...

2. Regionální zprávy VÍKEND 30.04.2022 14:00 | POLAR TV

Televize • **TV Polar** (České stanice) • 30. 4. 2022, 14:00

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/regionalni-zpravy/regionalni-zpravy- vikend-30-04-2022-14-00>

... **veřejných politik**, Ústav nelékařských studií Slezské univerzity v Opavě. Yveta Vrublová, prodávka pro nelékařská zdravotnická studia, **Fakulta veřejných politik** SU v Opavě: "Všichni víme, že těch všeobecných sester je opravdu nedostatek. Je to na hraně, vzhledem k tomu, jakou má ta sestra odpovědnost a kompetence, kdy je na oddělení sama a musí si umět pomoci..."

3. KARIN LEDNICKÁ Životice: bolest, trauma a strach

Tisk • **Magazín + TV - příloha Právo**; str. 18, 19, 20, 21 (Zprávy / Politika) • 30. 4. 2022

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **Barbora Cihelková**

Odkaz: [náhled](#)

... četnické stanice Fritz Sattler byl do Marie Warcopové (na fotce níže) nejspíš zamilovaný. Odvetná akce mu poskytla příležitost zbavit se jejího muže. Archiv **Slezské univerzity**, fond Mečislav Borák Svatební fotografie Marie a Teodora Warcopových z roku 1937. Archiv Kristiny Jurčíkové-Warcopové Jednou se mě před šikmým kostelem paní zeptala, jestli mě může...

4. Události v regionech (Ostrava)

Televize • **Události v regionech (Ostrava)** (ČT1) • 29. 4. 2022, 18:00

Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE (cz-00027383)**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/10122978233-udalosti-v-regionech-ostrava/422231100030429/>

.... Budeme oslavovat. -A nemáte jít zítra do školy? -Ne! -Kašleme na školu. -Už se nemůžu dočkat, jak dorazí zpátky hráči, protože už počtvrté velká slivovice a chci si připít s hráči, chci jim poděkovat, protože to je boží. Vidíte, jak si to tady v Trinci užíváme. Hráči **Slezské univerzity v Opavě** a Vysoké školy báňské soupeří v Esportu. Chtějí dokázat, že...

5. Historicky první moravskoslezské derby univerzit v esportu vyhrála VŠB-TUO

Online • **vsb.cz** (Jiné) • 29. 4. 2022, 14:10

Odkaz: <https://www.vsb.cz/cs/detail-novinky/?reportId=43575&linkBack=%2Fcs%2Findex.html>

...Historicky první moravskoslezské derby univerzit v esportu vyhrála VŠB-TUO VŠB – Technická univerzita Ostrava a **Slezská univerzita** proti sobě v pátek 29. dubna nastoupily v historicky prvním esportovním derby. Utkaly se ve třech titulech, které na celé čáře ovládla vyzývatelská instituce, VŠB-TUO. Derby odstartovalo hrou FIFA, elektronickým fotbalem, kde...

6. Události v regionech plus (Ostrava)

Televize • **Události v regionech plus (Ostrava)** (ČT1) • 29. 4. 2022, 12:20

Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE (cz-00027383)**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/10320835092-udalosti-v-regionech-plus-ostava/422231100020429/>

... univerzity. Obě jsou na tomto poli aktivní, a tak **Slezská univerzita** Opava výzvu VŠB-TUO okamžitě přijala. Cílem je ukázat, že esport patří i na akademickou půdu. Utkání bude sledovat Jiří Šíma. Dobrý den. Hráčů se tady na Fakultě elektrotechniky a informatiky VŠB-TUO utká dohromady 24. Budou rozděleni do dvou 12členných týmů. Budou soupeřit ve 3 počítačových...

7. Víkendové tipy

Tisk • **Moravskoslezský deník**; str. 10 (Regionální zprávy) • 29. 4. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Gabriela Stašová**

Odkaz: [náhled](#)

.... Úvodní slovo za přítomnosti autorky pronese **Jindřich Štreit** a výstava potrvá do 29. května. Pozvánky SLAVNOSTNÍ OTEVŘENÍ HRADU HUKVALDY Kdy: sobota 30. dubna od 10 hodin Kde: hrad Hukvaldy Hrad Hukvaldy ožije v duchu středověku a Vy u toho můžete být také! Po zimním uzavření otevíráme opět hradní bránu veřejnosti. Připraven je bohatý doprovodný program...

8. Víkendové tipy

Tisk • **Opavský a Hlučínský deník**; str. 10 (Regionální zprávy) • 29. 4. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Gabriela Stašová**

Odkaz: [náhled](#)

..., jež se uskuteční v sobotu 30. dubna 2022 v 16 hodin. Úvodní slovo za přítomnosti autorky pronese **Jindřich Štreit** a výstava potrvá do 29. května. Autor: Komunitní redaktorka Deníku Gabriela Stašová doporučuje ...

9. Eva Prokopcová – V bodech a v plochách

Online • **artmap.cz** (Kultura / Umění) • 29. 4. 2022, 2:40

Vydavatel: **Artmap, z.s. (cz-22906339)**

Odkaz: <https://www.artmap.cz/eva-prokopcova-v-bodech-a-v-plochach-2/>

...Eva Prokopcová – V bodech a v plochách Místo konání: nám. Míru 219/6, 795 01 Rýmařov út-pá 9–12 h, 13–17 h so 9–12 h, 13–16 h ne 13–16 h Městské muzeum Rýmařov a Galerie Octopus vás zvou na vernisáž výstavy obrazů jihočeské malířky Evy Prokopcové s názvem V bodech a v plochách. Úvodní slovo za přítomnosti autorky pronese **Jindřich Štreit**. Události...

10. O hledání krásy v omšelosti

Tisk • **MF Dnes - Zlínský - speciál**; str. 16, 17, 18, 19 (Zprávy / Politika) • 29. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Martin Pjentak**

Odkaz: [náhled](#)

... fotografie a pak jsem šel na Slezskou univerzitu na **Institut tvůrčí fotografie**, kde dnes pracuji. Ale bylo to bez toho, že by mne k tomu někdo z rodiny přivedl, začínal jsem jako samouk. K tomu, co dnes děláte, tedy pokus zachytit mizející krásu míst v regionu, jste se dostal postupně? Zpočátku jsem experimentoval a hledal jsem cestu, která mi bude nejbližší, a až...

11. Tři nejpodceňovanější místa v České republice

Online • **tisen.tv** (Zprávy / Politika) • 28. 4. 2022, 17:46

Autor: **Danielle Brown** • Rubrika: **Top News**

Odkaz: <https://www.tisen.tv/tri-nejpodcenovanejsi-mista-v-ceske-republice/>

... místní dělníky a jejich rodiny. Mezi sakrální památky patří římskokatolický kostel svatého Vojtěcha. Opava Opava je bývalé okresní město ležící v Moravskoslezském kraji. Najdeme jej v Opavské pahorkatině a v minulosti byla centrem českého Slezska s příslušnými zemskými úřady. Najdeme zde Zemský archiv, Slezské zemské muzeum, Slezské divadlo nebo také **Slezskou**...

12. Odešla docentka Milada Písková / Filozoficko-přírodovědecká fakulta v Opavě

Online • **slu.cz** ((nezařazené)) • 28. 4. 2022, 15:02

Odkaz: <https://www.slu.cz/fpf/cz/aktuality/15/1800>

...Odešla docentka Milada Písková / **Filozoficko-přírodovědecká fakulta** v Opavě Kamila Návrátová 28.04.2022 V neděli 24. dubna 2022 zemřela v kruhu svých nejbližších ve věku 78 let doc. PhDr. Milada Písková, CSc., dlouholetá pedagožka Ústavu bohemistiky a knihovnictví Slezské univerzity v Opavě. Milada Písková se narodila 28. srpna 1943 ve Zlíně. V...

13. V pátek poznáme krále univerzitního moravskoslezského esportu! / Slezská univerzita v Opavě

Online • **slu.cz** ((nezařazené)) • 28. 4. 2022, 14:10

Odkaz: <https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1582>

.... Ted' se ale také ukazuje, že OPF by mohla být baštou počítačových her – všichni hráči reprezentující SU studují na „ÓPÉfce“. Pro hru League of Legends je náhradníkem Matěj Rožníček studující Angličtinu pro odbornou praxi na **FPF**. O akci jsme informovali již na začátku dubna. Nyní je načase si představit jednotlivé hráče, kteří zabývají nejen o hodnotné ceny a...

14. Naléhavost. Naděje. Lehkost a troška lásky – kniha Štěpy severních Čech Ibry Ibrahimoviče

Online • **nikonblog.cz** (Blogy) • 28. 4. 2022, 13:26

Autor: **Petr Lindner** • Rubrika: **Kultura**

Odkaz: <https://nikonblog.cz/nalehavost-nadeje-lehkost-a-troska-lasky-kniha-strepy-severnich-cech-ibry-ibrahimovice/>

..., rozhovoru editora knihy Tomáše Hlavy s autorem fotografií, protože... mě zkrátka nic lepšího nenapadá. Ale pokusím se začít méně vzletně. Ibra Ibrahimovič je srdcem a duší pravověrný dokumentarista takřkajíc klasického střihu, což ho řadí mezi další známá jména či spíše pojmy, jako je Viktor Kolář, **Jindřich Štreit**, Dana Kyndrová, potažmo pak Josef Koudelka a další...

15. Kam o víkendu? Spalte nejen čarodějnice, ale také kalorie na výletech či běžích

Online • **moravskoslezsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 28. 4. 2022, 11:00

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Gabriela Stašová**

Odkaz: <https://moravskoslezsky.denik.cz/tipy-na-vikend/kam-o-vikendu-20220428.html>

... přítomnosti autorky pronese **Jindřich Štreit** a výstava potrvá do 29. května 2022. Plakát k výstavě V bodech a plochách. Zdroj: Archiv pořadatele Minifestival undergroundových kapel KDY: pátek 29. dubna od 18 hodin KDE: hala firmy Eurointermetall, Rýmařov V pátek 29. dubna od 18 hodin můžete zajít na mimořádnou hudební událost – minifestival undergroundových kapel...

16. Město Kopřivnice - Kopřivnické noviny ze dne 28.04.2022 - Kulatý stůl předznamená Kopřivu

Online • **koprivnice.cz** (Regionální zprávy) • 28. 4. 2022, 9:30

Odkaz: <http://www.koprivnice.cz/index.php?id=koprivnicke-noviny-koprivnice&tema=kulaty-stul-predznamena-koprivu&clanek=29600>

..., divadelník, ale také vysokoškolský pedagog působící na věhlasném **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě. Diskuze v malém sále Katolického domu začíná 29. 4. v 18 hodin. Autor: Město Kopřivnice ...

17. Vědecká rada ÚSTR na protest proti novému šéfovi rezignuje

Tisk • Právo - Střední a Východní Morava; str. 8 (Zprávy / Politika) • 28. 4. 2022

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **Jiří Mach**

Odkaz: [náhled](#)

... legii“ se podle něj opětovně postavili dva vedoucí práce **Slezské univerzity v Opavě**, práce prošla kontrolou dvou antiplagiátorských programů, pochybení neshledala ani Rada ÚSTR, ani Nezávislá odborová organizace ÚSTR. Stejně argumentuje i Kudrna. Podle nich stojí za obviněními z plagiátorství snahy o dehonestaci nového šéfa. Kudrna si po nástupu do funkce bude...

18. Kulatý stůl předznamená Kopřivu

Tisk • Kopřivnické noviny; str. 4 (Regionální zprávy) • 28. 4. 2022

Vydavatel: **Město Kopřivnice (cz-00298077)**

Odkaz: [náhled](#)

.... Podobné jako vloni přijal pozvání také dominikánský mnich, filozof, teolog, ale také matematik Jan Railich. Trojlístek diskutujících pak doplní Jiří Siostrzonek, slezský sociolog, literát, divadelník, ale také vysokoškolský pedagog působící na věhlasném **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě. Diskuze v malém sále Katolického domu začíná 29. 4. v 18 hodin. ...

19. ODBORNÁ KONFERENCE PROJEKTU KRAJSKÁ RODINNÁ POLITIKA

Online • socialniprace.cz (Jiné) • 27. 4. 2022, 20:06

Odkaz: <https://socialniprace.cz/events/odborna-konference-projektu-krajaska-rodinna-politika/>

... Praha doc. PaedDr. Tatiana Matulayová, Ph.D. – Docentka, Katedra křesťanské sociální péče na Univerzitě Palackého v Olomouci, Olomoucký kraj PaedDr. Hana Pašteková Rupertová – Psycholožka, terapeutka, Zlínský kraj Mgr. Ivona Buryová, Ph.D. – Zástupkyně vedoucího katedry Ekonomie a veřejné správy na **Slezské univerzitě**, Moravskoslezský kraj Eva Havlíčková...

20. Vědecká rada ÚSTR na protest proti novému šéfovi rezignovala

Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022, 16:49

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **Jiří Mach**

Odkaz: <https://www.novinky.cz/domaci/clanek/vedecka-rada-ustr-na-protest-proti-novemu-sefovi-rezignovala-40395173>

... o dehonestaci nového šéfa Eduard Stehlík, který stojí v čele Rady ÚSTR, Kudrnu podporuje s tím, že plagiátu se nedopustil. Za Kudrnovu habilitační práci z roku 2010 „Bojovali a umírali v Indočině. První vietnamská válka a Čechoslováci v cizinecké legii“ se podle něj opětovně postavili dva vedoucí práce **Slezské univerzity v Opavě**, práce prošla kontrolou dvou...

21. Poskytování studia Rusům a Bělorusům? MŠMT zatím pro vysoké školy návod nemá

Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022, 14:30

Vydavatel: BORGIS a.s. (cz-00564893) • Autor: Filip Šára, ČTK

Odkaz: <https://www.novinky.cz/veda-skoly/clanek/poskytovani-studia-rusum-a-belorusum-msmt-zatim-pro-vysoke-skoly-navod-nema-40395142>

..., která by vyjasnila možnosti prodlužování víz pro Rusy a Bělorusy v ČR i to, které VŠ obory nebudou smět studovat, vyzvala resort na počátku dubna Česká konference rektorů (ČKR). Předseda ČKR a rektor Masarykovy univerzity Martin Bareš. Foto: Václav Šálek, ČTK Poskytování studia Rusům a Bělorusům? MŠMT zatím pro vysoké školy návod nemá Zástupci vysokých škol...

22. FVP nabídne revoluční studium VŠ zdravotním sestrám přímo v karvinské nemocnici / Slezská univerzita v Opavě

Online • slu.cz ((nezařazené)) • 27. 4. 2022, 10:11

Autor: Denisa Palionová

Odkaz: <https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1580>

...FVP nabídne revoluční studium VŠ zdravotním sestrám přímo v karvinské nemocnici / Slezská univerzita v Opavě FVP nabídne revoluční studium VŠ zdravotním sestrám přímo v karvinské nemocnici Adam Poštolka 27.04.2022 Ve zdravotnických zařízeních v Moravskoslezském kraji dlouhodobě chybí velké množství zdravotních sester. V současné době jim však už...

23. Absolvent SU nominován na cenu Jiřího Ortena / Slezská univerzita v Opavě

Online • slu.cz ((nezařazené)) • 27. 4. 2022, 8:10

Autor: Adam Poštolka

Odkaz: <https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1579>

...Absolvent SU nominován na cenu Jiřího Ortena / Slezská univerzita v Opavě Absolvent SU nominován na cenu Jiřího Ortena Adam Poštolka 27.04.2022 Básnická sbírka absolventa Slezské univerzity v Opavě Radka Touše byla v těchto dnech nominována na cenu Jiřího Ortena. Toto ocenění se udílí nadaným autorům mladším 30 let. V jeho první tištěné básnické sbírce...

24. Studující sestry v nemocnici

Tisk • Právo - Střední a Východní Morava; str. 11 (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022

Vydavatel: BORGIS a.s. (cz-00564893) • Autor: Pavel Karban

Odkaz: [náhled](#)

... kraji potýkáme s nedostatkem všeobecných sester, a díky tomuto projektu můžeme situaci změnit. Věřím, že propojení teoretické a praktické výuky bude úspěšné a nastartuje nové možnosti ve vzdělávání nejen sester, ale i dalších nelékařských zdravotnických pracovníků," řekla proděkanka pro nelékařská zdravotnická studia z **Fakulty veřejných politik**, Ústavu...

25. Členem dozorčí rady OKD se stal Pintér

Online • **ihli.cz** (Průmysl / Logistika) • 27. 4. 2022, 0:10

Vydavatel: **pHmedia Czech Republic s.r.o. (cz-01914545)** • Rubrika: **Z domova**

Odkaz: <https://ihli.cz/clenem-dozorci-rady-okd-se-stal-pinter/>

... radě jsou nově viceprezident Svazu průmyslu a dopravy Jan Rafaj a rektor **Slezské univerzity v Opavě** Pavel Tuleja, který byl zvolen jejím předsedou. K nim nyní přibyl zástupce odborů. Německo si otvírá cestu ke znárodnění energetiky „Štefan Pintér nastoupil na Důl ČSM v roce 1988 a od roku 2014 působí jako předseda Základní organizace OS Dolu ČSM, což je...

26. Za zatměním do Atacamý

Tisk • **100+1 zahraniční zajímavost**; str. 20, 21, 22, 23 (Hobby / Populárně naučné) • 27. 4. 2022

Vydavatel: **Extra Publishing, s.r.o. (cz-27689247)** • Autor: **David Bimka** • Rubrika: **rozhovor**

Odkaz: [náhled](#)

... dobrodružství dokonce vytvořila cestopisný film Jiří Dobrý (JD) je moderátorem a popularizátorem vědy a jeho tvář se objevuje na YouTube kanále nazvaném Dobré vědět. Jiří Malík (JM) působí jako kameraman a spoluvůdce zmíněného pořadu, vznikajícího s podporou **Slezské univerzity v Opavě**. Společně s Ondřejem Smékalem zaznamenali někdy i divoká dobrodružství v chilské...

27. Střet v ÚSTR: opisoval nový ředitel?

Tisk • **Lidové noviny - Brno a Jižní Morava**; str. 4 (Zprávy / Politika) • 27. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)**

Odkaz: [náhled](#)

... zůstane, aby byla zajištěna kontinuita. To se tentokrát zřejmě nestane, neboť verdikt o plagiátorství schválila jednohlasně. Kudrna publikaci zároveň použil jako habilitační práci, za jejíž obhajobu získal v roce 2011 docentský titul na **Slezské univerzitě v Opavě**. Reakci univerzity se LN do uzávěrky textu nepodařilo získat. ...

28. Střet v ÚSTR: opisoval nový ředitel? Vědci o jeho škrálopu při volbě do čela věděli

Online • **lidovky.cz** (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 21:52

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Michal Bernáth** • Rubrika: **Události - Domov**

Odkaz: https://www.lidovky.cz/domov/stret-v-ustr-opisoval-novy-reditel.A220426_204635_In_domov_tmr

... byla zajištěna kontinuita. To se tentokrát zřejmě nestane, neboť verdikt o plagiátorství schválila jednohlasně. Kudrna publikaci zároveň použil jako habilitační práci, za jejíž obhajobu získal v roce 2011 docentský titul na **Slezské univerzitě v Opavě**. Reakci univerzity se serveru Lidovky.cz do uzávěrky textu nepodařilo získat. Autor: Michal Bernáth ...

29. MŠMT zatím nemá pro VŠ návod pro poskytování studia Rusům a Bělorusům

Online • **ucitelskenoviny.cz** (Jiné) • 26. 4. 2022, 19:40

Odkaz: <https://www.ucitelskenoviny.cz/msmt-zatim-nema-pro-vs-navod-pro-poskytovani-studia-rusum-a-belorusum>

... prodlužování víz pro Rusy a Bělorusy v ČR i to, které vysokoškolské obory nebudou smět studovat, vyzvala ministerstvo na začátku dubna **Česká konference rektorů** (ČKR). Zástupci vysokých škol tehdy uvedli, že ze strategických bezpečnostních důvodů státu by se pro Rusy a Bělorusy mohly uzavřít například obory IT. "Dnes se uskutečnilo on-line setkání k omezujícím...

30. Šéf rady: Obviněním z plagiátorství se ÚSTR pokouší očernit svého nového ředitele

Online • **zpravy.aktualne.cz** (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 19:08

Vydavatel: **Economia, a.s. (cz-28191226)** • Autor: **Tomáš Klezl, Lukáš Valášek** • Rubrika: **Domácí**

Odkaz: <https://zpravy.aktualne.cz/domaci/ustr-obvineni-plagiatorstvi/r~45ce31e4c4a511ec8d900cc47ab5f122/>

... vyspělé univerzitě k tomu, aby skončil," řekl Lach, který byl do loňského roku prorektorem Univerzity Palackého v Olomouci. Zároveň odmítl, že by jeho stanovisko bylo účelové. Ve svém verdiktu komise dokonce doporučila Kudrna přeradit na méně odpovědnou práci, informovat **Slezskou univerzitu v Opavě**, která mu na jejím základě udělila titul docent, a zahájit s...

31. Napětí v ÚSTR: Nastupující šéf je podle posudku plagiátor. Prasečina a kádrování, tvrdí jeho zastánci

Online • **denikn.cz** (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 18:52

Vydavatel: **N media a.s. (cz-06781772)** • Autor: **Adéla Karásková Skoupá** • Rubrika: **Česko**

Odkaz: <https://denikn.cz/867017/napeti-v-ustr-nastupujici-sef-je-podle-posudku-plagiator-prasecina-a-kadrovani-tvrdi-jeho-zastanci/>

... uvedeném textu nenaplnil základní atributy vědecké práce," stojí v závěrech. Jako nad „mimořádně závažnou“ věcí se skupina pozastavuje i nad tím, že Kudrna obhájil text jako svou habilitační práci a získal tak za ni docentský titul. Doporučuje proto přezkoumat jeho další texty, podat o celé záležitosti zprávu **Slezské univerzitě v Opavě**, která Kudrnovi titul...

32. Události v regionech (Ostrava)

Televize • **Události v regionech (Ostrava)** (ČT1) • 26. 4. 2022, 18:00

Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE (cz-00027383)**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/10122978233-udalosti-v-regionech-ostava/422231100030426/>

..., kulturní antropologie či muzikologie. Odborový předák Štefan Pintér se stal vedle viceprezidenta Svazu průmyslu a dopravy Jana Rafaje a rektora **Slezské univerzity v Opavě** Pavla Tuleji třetím členem nové dozorčí rady těžební společnosti OKD. Zvolili ho zaměstnanci firmy, kteří vybírali ze dvou kandidátů nominovaných odborovými organizacemi. OKD má od počátku...

33. Nový ředitel Ústavu pro studium totalitních režimů čelí obvinění z plagiátorství

Online • **a2larm.cz** (Zprávy / Politika) • 26. 4. 2022, 17:28

Autor: **anr** • Rubrika: **Česko**

Odkaz: <https://a2larm.cz/2022/04/novy-reditel-ustavu-pro-studium-totalitnich-rezimu-celi-obvineni-z-plagiatorstvi/>

... právní kroky. Kniha Bojovali a umírali v Indočíně, v níž se sporná kapitola nachází, byla předložena jako Kudrnova habilitační práce na **Slezské univerzitě v Opavě**, za níž obdržel titul docent. Dle vyjádření ÚSTR je nyní na Slezské univerzitě, jak s touto skutečností naloží. Autor: anr ...

34. Nemocnice Karviná-Ráj začne jako jediná v ČR vzdělávat všeobecné sestry přímo v nemocnici | Karviná

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 26. 4. 2022, 17:14

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Autor: **Monika Danková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/karvinsko/karvina/11000031018/nemocnice-karvinaraj-zacne-jako-jedina-v-cr-vzdelavat-vseobecne-sestry-primo-v-nemocnici>

.... Jednak se můžeme postarat o naše praktické sestry, které si chtějí zvýšit kvalifikaci a také si budeme vybírat maturantky ze středních zdravotnických škol." Klíčovou roli v celém projektu zastává **Fakulta veřejných politik**, Ústav nelékařských studií Slezské univerzity v Opavě. Yveta Vrublová, prodávka pro nelékařská zdravotnická studia, **Fakulta veřejných**...

35. Regionální zprávy POLAR 26.04.2022 17:00 | POLAR TV

Televize • **TV Polar** (České stanice) • 26. 4. 2022, 17:00

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/regionalni-zpravy/regionalni-zpravy-polar-26-04-2022-17-00>

... čela byl zvolen Pavel Tuleja, který působí jako rektor **Slezské univerzity v Opavě**. --- Český Těšín se zapojil do oslav Dne Země. Obyvatelé Českého Těšína se zapojili do oslav Dne Země. Na náměstí pro ně byly připraveny ekologické aktivity, kvízy, soutěže a nejruznější workshopy. Velký podíl na organizaci měli studenti Albrechtovy střední školy. Českotěšínské...

36. Televize • TV Polar (České stanice) • 26. 4. 2022, 16:14

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/karvinsky-expres/karvinsky-expres-26-04-2022-16-14>

... škol." Klíčovou roli v celém projektu zastává **Fakulta veřejných politik**, Ústav nelékařských studií Slezské univerzity v Opavě. Yveta Vrublová, prodávka pro nelékařská zdravotnická studia, **Fakulta veřejných politik** SU v Opavě: "Všichni víme, že těch všeobecných sester je opravdu nedostatek. Je to na hraně, vzhledem k tomu, jakou má ta sestra odpovědnost a...

37. Od 1.1.2022 již nelze přeměnit trest odnětí svobody v trest domácího vězení

Online • **epravo.cz** (Ekonomika / Finance / Právo) • 26. 4. 2022, 0:11

Vydavatel: **epravo.cz, a.s. (cz-26170761)** • Autor: **Alena Tibitzlová, Michaela Hlavatá** • Rubrika: **Články, trestní právo, Články**

Odkaz: <https://www.epravo.cz/top/clanky/od-112022-jiz-nelze-premenit-trest-odneti-svobody-v-trest-domaciho-vezeni-114519.html>

... zákoník: komentář. ASPI, 2015. Komentář k ustanovení § 57a trestního zákoníku. [6] NOVÁKOVÁ, M. Trest domácího vězení po novele č. 390/2012 Sb. ASPI. [7] KRAHL, M. Elektronicky hlídání domácí vězení. Právní rozhledy. 1998, č. 5, s. 229. [8] HENDRYCH, I. Vybrané kapitoly z penologie. Opava: Slezská univerzita v Opavě, **Fakulta veřejných politik** v Opavě, Ústav...

38. Výstava o svobodné Ukrajině

Tisk • **Region Opavsko**; str. 11 (Regionální zprávy) • 26. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)** • Autor: **tep**

Odkaz: [náhled](#)

... ukazuje v její pestrosti. Jako zemi nebývalých kontrastů, lesku i bídy, kterou jistě stojí za to lépe poznat," popisují organizátoři výstavy. Autorkou výstavy je doktorka Andrea Preissová Krejčí z **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě. Součástí vernisáže, která se bude konat v 17 hodin, bude přednáška s názvem Krajané na Ukrajině v podání...

39. Kouzlo dětské dobročinnosti

Tisk • **Region Opavsko**; str. 3 (Regionální zprávy) • 26. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)** • Autor: **Tereza Pustková** • Rubrika: **co o tom soudí...**

Odkaz: [náhled](#)

... tento příběh je důkazem, že dětská bezelstnost je kouzelná. Před měsícem jsme dělali rozhovor s koncertní mistryní Lizou Pruskou, která nám vyprávěla o své kolegyni, jejíž děti si odepřely sladkosti, aby mohly za ušetřené peníze pomoci dětským uprchlíkům z Ukrajiny. Dobrovolnice ze **Slezské univerzity** Magda Hájková a Renáta Hoffmannová nám popsaly jinou situaci...

40. Jednadvacetkrát v NASA

Online • **informuji.cz** (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 21:48

Vydavatel: **Informuji s.r.o. (cz-01425862)** • Rubrika: **>Akce a kultura - Informuji.cz**

Odkaz: <https://www.informuji.cz/akce/msz/254025-jednadvacetkrat-v-nasa/>

...Jednadvacetkrát v NASA _přednáška astronoma a fotografa Petra Horálka / o oceněných fotografiích v prestižním výběru Astronomického snímku dne NASA / akce se koná ve spolupráci s Fyzikálním ústavem **Slezské univerzity v Opavě**
Podrobnější popis: Petr Horálek se narodil v Pardubicích v roce 1986, kde pravidelně navštěvování kroužku tamní proslulé hvězdárny...

41. Události v kultuře: 25. duben

Televize • Události v kultuře (ČT art) • 25. 4. 2022, 20:00

Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE (cz-00027383)**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/1097206490-udalosti-v-kulture/222411000120425/>

..., tato cena má upozornit a ocenit mimořádný umělecký výkon v kraji. Její autorkou je ostravská sochařka Šárka Mikesková. V minulých letech ji získali například hudebník David Stypka. Básnířka Irena Šťastná nebo herečka Pavla Gajdošíková. Uděluje se také cena za celoživotní přínos, tu mají třeba Jaromír Nohavica. Nebo fotograf **Jindřich Štreit** a také zpěvačka...

42. TZ: Muzeum umění Olomouc uspělo na udílení Cen Olomouckého kraje

Online • artalk.cz (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 19:17

Vydavatel: **Artalk z.s. (cz-22832645) • Rubrika: Tiskové zprávy**

Odkaz: <https://artalk.cz/2022/04/25/tz-muzeum-umeni-olomouc-uspelo-na-udileni-cen-olomouckeho-kraje/>

... Petra Zatloukala v Budapešti. Jednotlivé díly i celý komplet za zvýhodněnou cenu je dostupný na e-shopu Vydavatelství UP a u dobrých knihkupců. Edici finančně podpořili Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a **Institut tvůrčí fotografie** FPF SU v Opavě. Meditace o městě, krajině, umění To však nebyl jediný úspěch Muzea umění. Oceněna...

43. Regionální zprávy POLAR 25.04.2022 17:00 | POLAR TV

Televize • TV Polar (České stanice) • 25. 4. 2022, 17:00

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838) • Rubrika: News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/regionalni-zpravy/regionalni-zpravy-polar-25-04-2022-17-00>

... pracují v krajských nemocnicích. Klíčovou roli v celém projektu zastává **Fakulta veřejných politik**, Ústav nelékařských studií Slezské univerzity v Opavě. Yvetta Vrublová, proděkanka pro nelékařská zdravotnická studia, **Fakulta veřejných politik** SU v Opavě: "Všichni víme, že těch všeobecných sester je opravdu nedostatek. Je to na hraně, vzhledem k tomu, jakou má ta...

44. MSK spouští výjimečný projekt. Začne vzdělávat všeobecné sestry přímo v karvinské nemocnici

Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 25. 4. 2022, 16:19

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838) • Autor: Monika Danková • Rubrika: News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/moravskoslezsky-kraj/cely-ms-kraj/11000031019/msk-spousti-vyjimecny-projekt-zacne-vzdelavat-vseobecne-sestry-primo-v-karvinske-nemocnici>

.... Klíčovou roli v celém projektu zastává **Fakulta veřejných politik**, Ústav nelékařských studií Slezské univerzity v Opavě. Yveta Vrublová, proděkanka pro nelékařská zdravotnická studia, **Fakulta veřejných politik** SU v Opavě: "Všichni víme, že těch všeobecných sester je opravdu nedostatek. Je to na hraně, vzhledem k tomu, jakou má ta sestra odpovědnost a kompetence..."

45. Zvuk je při natáčení live session alfa a omega. Bez kvalitní zvukové linky vznikne jen těžko kvalitní produkt, říká student multimediálních technik Libor Cinegr

Online • pres.upmedia.cz (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 11:40

Autor: **Klára Ottová**

Odkaz: <https://pres.upmedia.cz/publicistika/zvuk-je-pri-nataceni-live-session-alfa-a-omega-bez-kvalitni-zvukove-linky-vznikne-jen-tezko-kvalitni-produkt-rika-student-multimedialni-technik-libor-cinegr>

...Zvuk je při natáčení live session alfa a omega. Bez kvalitní zvukové linky vznikne jen těžko kvalitní produkt, říká student multimediálních technik Libor Cinegr. Tisk: Natáčení live session kapely Monkey Business. Vlevo Matěj Ruppert a napravo Tereza Černochová. Zdroj: Libor Cinegr. S nástupem na opavskou **Slezskou univerzitu** Libor Cinegr našel novou vášeň v...

46. Dejte s námi sbohem petkám a žijte zdravěji / Slezská univerzita v Opavě

Online • [slu.cz](https://www.slu.cz) ((nezařazené)) • 25. 4. 2022, 10:10

Autor: **Karin Martínková**

Odkaz: <https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1573>

... univerzita nemůže stát stranou." Pro instalaci zdrojů zdravé vody Slezská univerzita poskytla prostory, které také na své náklady stavebně upravila a zabezpečila pro ně přípojně body vodovodního řádu, elektřiny a kanalizace. Filtrovací stanice tak budou postupně dostupné celkem na 4 místech: **Fakultě veřejných politik** v Opavě, Bezručovo náměstí 14; Filozoficko...

47. Karvinská nemocnice začne zdravotní sestry vysokoškolsky vzdělávat při práci

Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 25. 4. 2022, 8:46

Vydavatel: **LONDA spol. s r. o. (cz-49241931)** • Autor: **Ivana Lesková** • Rubrika: **Rádio Impuls - Moravskoslezský kraj**

Odkaz: https://www.impuls.cz/regiony/moravskoslezsky-kraj/nemocnice-zdravotni-sestry-vzdelani-zolnecik-raj.A220425_084605_imp-moravskoslezsky_kov

... nedostala a neuhradila, museli by si studenti první dva ročníky platit sami. Ačkoli je totiž budou kromě karvinských zdravotníků učit pedagogové z **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě, sestry podle zákona nebudou

studentkami této univerzity, ale účastnicemi akreditovaného kurzu celoživotního vzdělávání. Po dvou letech však mohou pokračovat ve studiu...

48. Karvinská nemocnice začne zdravotní sestry vysokoškolsky vzdělávat při práci

Online • **idnes.cz/ostrava** (Regionální zprávy) • 25. 4. 2022, 8:45

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Ivana Lesková** • Rubrika: **Ostrava - Ostrava - zprávy**

Odkaz: https://www.idnes.cz/ostrava/zpravy/nemocnice-zdravotni-sestry-vzdelani-zolnercik-raj.A220423_661612_ostrava-zpravy_jog

... studenty zdarma. Pokud by ale nemocnice peníze na studium nedostala a neuhradila, museli by si studenti první dva ročníky platit sami. Ačkoli je totiž budou kromě karvinských zdravotníků učit pedagogové z **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě, sestry podle zákona nebudou studentkami této univerzity, ale účastnicemi akreditovaného kurzu celoživotního...

49. Martina Lehmannová: Součástí definice muzea má být dialog a inkluзивita

Online • **artalk.cz** (Kultura / Umění) • 25. 4. 2022, 7:35

Vydavatel: **Artalk z.s. (cz-22832645)** • Autor: **Martin Vaněk, Anežka Bartlová**

Odkaz: <https://artalk.cz/2022/04/25/martina-lehmannova-soucasti-definice-muzea-ma-byt-dialog-a-inkluzivita/>

... profesi na vysokých školách? V České republice máme samozřejmě několik oborů, po jejichž absolvování by měl být člověk víceméně aprobován pro práci v těchto institucích. Předně je zde muzeologický obor – oddělení muzeologie na Ústavu archeologie a muzeologie Filozofické fakulty Masarykovy univerzity v Brně, pak je muzeologie i na **Slezské univerzitě v Opavě**...

50. Esport není jen zábava, patří i na akademickou půdu

Online • **vsb.cz** (Jiné) • 25. 4. 2022, 2:00

Rubrika: **Tiskové zprávy**

Odkaz: <https://www.vsb.cz/magazin/cs/detail-novinky?reportId=43503>

...Esport není jen zábava, patří i na akademickou půdu. VŠB – Technická univerzita Ostrava a **Slezská univerzita v Opavě** na začátku dubna avizovaly, že proti sobě nastoupí v historicky prvním esportovním derby. To se uskuteční 29. dubna od 10 hod. na půdě vyzyvatele: Na Fakultě elektrotechniky a informatiky VŠB-TUO. Obě univerzity jsou v oblasti elektronického...

51. Rozvoj podle plánu. Opava určila, kudy se bude ubírat

Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský; str. 11 (Zprávy / Politika) • 25. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)**

Odkaz: [náhled](#)

.... „Inspiraci jsme hledali i v zahraničí i mapovali názory lidí, kteří v Opavě žijí. Zároveň jsme využili už hotové dokumenty, jako například plán udržitelné městské mobility,“ doplnil mluvčí radnice Roman Konečný. Do vytvoření plánů se zapojila i **Slezská univerzita v Opavě**, místní hospodářská komora a další subjekty. Nadto radní loni nechali zpracovat analýzu, jak se...

52. Dita Pepe – Hranice lásky

Online • kudyznudy.cz (Jiné) • 23. 4. 2022, 22:36

Vydavatel: **CzechTourism (cz-)**

Odkaz: <https://www.kudyznudy.cz/akce/dita-pepe-hranice-lasky>

... chtěla ve svém životě mít. Dita Pepe: Narodila se v roce 1973 v Ostravě. V roce 2003 absolvovala **Slezskou univerzitu v Opavě**, obor Kreativní fotografie. Od roku 1999 pracuje na svém nejrozsáhlejší projekt "Autoportréty" počínaje autoportréty se ženami, později s muži a rodinami. Většina fotografií vznikla v České republice, ale také v Itálii...